【一】攻略要点(Main points)

- (1) Ver0.58 不能使用 0.55 版本之前的存档, 否则可能导致 BUG。 Ver0.58 is not compatible with the version before 0.55.
- (2) 注意 "屬性相克"法則, "火"、"水"、"地"、"風"、"雷"、 "光"、"暗"、"無"8種屬性,不同屬性攻擊對於不同屬性的目標造 成的效果不同,敵我雙方都遵循這個法則。

Use well the counters of element rules: fire, water, earth, air, lightning, light, shadow and null. Different elements are vulnerable to their counter elements, all attacks follow this rule.

(3) 獲得的金塊、銀塊、各種實石、各位古玩不能直接換錢,要去各地商會的櫃檯兌換,匯率按照日期有浮動。獲得的金礦砂、銀礦石、實礦石、 未經鑒定的古玩也需要去商會的櫃檯加工。

Gold bar, silver bar, gems and antiques cannot be used as cash, they must be exchanged at merchants guilds. The exchange rate will vary each day. Gold sand, silver ore uncut gems and unidentified antiques need to be treated before they can be exchanged.

(4) 3 女的<mark>戰鬥 H 劇情</mark>是与鬼畜怪物的戰鬥,分成 3 个階段。進階方式是多次 觸發她們的戰敗 H 事件。貞德和蓮娜的戰敗 H 事件需要被鬼怪物 H 時擊 潰,龍玉嬌則是團滅時。

H combat events are triggered when fighting H monsters (arousal monsters), Jeanne and Leanna need to be beaten by H attacks to trigger while in Jiao's case a team wipe.

(5) 遇到 H 攻擊後身上沾染白濁(精液),導致狀態弱化(箭頭向下),可以 用特殊道具裏面的"浴仙實瓶"消除。三女破損的正裝可用"缝纫箱" 修理、換裝的衣服有自我修復功能。

After hit by H attack a debuff is put on (downward arrow) to indicate you are covered in sperm, you need to remove it by using the cleaning kit. Damaged clothes can be fixed by the sewing kit.

(6) **賣**箱分 4 種——<mark>普通賣箱,陷阱賣箱,加鎖賣箱,隱藏賣箱</mark>。隱藏賣箱 需要<mark>妮兒</mark>在隊伍才能發現,開啟加鎖賣箱需要她或者賣箱鑰匙,她也會 提示哪些是陷阱賣箱。

There' re 4 types of treasure chests: plain, trap, locked and hidden. Hidden chests can only be found with Neya the fairy. She can open some locked chests while others might require keys. She will also point out the trapped ones.

有 3 個,在海邊小路、"魔龍皇帝古墓迷宮"B2F、通往試驗農場的山道的隱藏實箱。虎天雄增加修煉值的"男子漢戒指"在古墓迷宮B2F的隱藏實箱。三使魔增加修煉值的"契約戒指"出場自帶。
Changeable outfits can be acquired through quests and assignments, The cursed nipple rings are in coastal road, demon dragon king's tomb B2F and hidden chests at the road to the experimental farm. The tough guy ring for Xiong can be found in hidden chest in the

(7) 換裝衣服通過劇情或者委託入手,三女增加修煉值的"詛咒實石乳環"

(8) "<mark>魔龍皇帝古墓迷宮"</mark>的劇情非常重要,攻略這迷宮是達成真實結局的關鍵之一,詳情見下面的簡要流程攻略。

ancient tomb B2F.

Demon dragon king's tomb is a very important part of the game, only by conquering the tomb can you reach the true ending.

- (9) 傭兵公會和特種行業公會的特定委託都是重要的支線任務,也都是達成 真實結局的關鍵,建議在它們的期限內完成。 Special mercenary bounties and erotic guild assignments are important side quests, all of which can affect the ending.
- (10) Ver0.55 增加傭兵公會通常委託,可按照喜好選擇是否去做。
 Common merc bounties are added in Ver0.55. They do not affect the ending.
- (11) Ver 0. 55 增加特種行業公會的通常委託,出現各種紅燈區的夜晚兼職。 白天去特種行業公會接受相關委託,龍玉嬌工作她晚上自己前往,如果 是貞德或者蓮娜的工作她晚上去"龍公館"的二樓客房與她們交談選擇 前往(選項中也可觸發百合 H 事件)。

Erotic guide common assignments are added in Ver0.55, all kinds of red light district jobs will be available, Jiao can do them herself, in the case of Jeanne and Leanna, you need to visit them at the mansion at night to proceed, (there is a les action choice)

這些委託和自由活動期間的各種夜間活動(比如前往"海員之家"與藍鬍子約會)都是 H 事件,是否完成涉及到後續章節的相關劇情。

All events during night are H contents (including visiting Cap. Bluebeard at the sailor's house, your performance will affect later events.)

(12) 正傳第3章的蓮娜被<mark>奴隸商人脅迫凌辱事件1</mark>的開頭選項很重要,如果 選擇不阻止,無法觸發"二號龍公館"相關的事件。

Leanna's slaver merchant harassment quest is important, if you intervene there'll be no Long's 2^{nd} mansion events.

- (13) 通過"精氣實珠"增強能力在剛開始只能龍玉嬌自己使用,通過與貞德和蓮娜的百合事件開放她們的使用限制,虎天雄在固定劇情開放。
 The Ki orb can only be used on enhancing Jiao at the beginning, only after she had sex with Jeanne and Leanna can they too benefit from the orb. Xiong's access is a plot event.
- (14) 如要營救被鬼畜怪物抓走的貞德和蓮娜,召喚安潔爾或者妮兒即可,她們會引導龍玉嬌前往鬼畜魔巢。順便,召喚系統包括召回功能。
 If you want to rescue party members who are snatched by arousal monsters, just summon Neya or Angel. They will guide you to their lair.
- (15) 第4章自由活動期間的白天開始出現的"波士頓學校代課事件"系列和 "波士頓海灘搭訕男事件"都是影響後續劇情的重要事件。 Teaching at Boston School and Boston's Beach H events are all important events that affect later plots.
- (16) <mark>鍛造</mark>武器和鎧甲(我方 4 個主要角色的正裝)的上限 LV 根據劇情發展提高,需要大量金錢和異界魔晶,越到後續的章節越有效果。
 You weapon and armor's upgrade limit are raised with each chapter, the more you upgrade the more it cost and the more deadly they become.

【二】章節指南(Chapter Guide)

——第1章 (Chatper1) ——

本章沒有支線劇情,不可以自由組隊、推薦以下攻略路線。

This is the introduction chapter, there' re no free choice party, no side quests. We recommend you go through as follows:

- (1) 調查客艙內船長室的實箱,拿到減少水屬性傷害的戒指。
 Check the chest in captain's cabin. Equip the ring with water element resistance
- (2) 前往貨艙,在右側門口與船員交談獲得警備室的鑰匙,進入警備室獲得 貴重物品艙室的鑰匙,進入后戰鬥,之后與藍鬍子交談。 Go to the cargo deck, talk with the shipmate on the right and get the key to the guard room. Enter the guard room and get the key of the safe cabin. After combat chat with Bluebeard.
- (3) 回到客艙前往甲板,觸發 BOSS 戰(大海怪)。這裡的關鍵選項建議選一。 Go back through the passenger deck towards the top deck, fight the sea monster boss. Choose the first option.

——第2章(Chatper2)——

本章沒有支線劇情,不可以自由組隊、推薦以下攻略路線。

This is the introduction chapter, there' re no free choice party, no side quests. We recommend you go through as follows:

- (1) 去傭兵公會領取特定委託(調查異界魔物), 觸發固定戰鬥。
 Go to pick up the special bounty (investigate outerplane monster attacks), trigger the plot fight.
- (2) 敵方隊長有 1 次變身,事後去傭兵公會接通常委託升級。 Enemy captain will transform once. Afterwards go to the merc guild and pick up a common bounty then level up.
- (3) 進入沙灘必要的泳衣可在海濱區的更衣室買到,換衣服在女更衣室。
 Swimsuit must be brought from the changing room to enter the beach.
- (4) 包括泳衣在內的換裝會減少物理和法術防御力,建議搭配各種防具。 Outfits like swimsuits will lower your def and Mdf. Equip some trinkets to compensate.
- (5) 清理半魚人的委託做一兩次即可,回到旅館與老闆娘交談選休息到晚上 行動,觸發劇情。進入教會有固定戰鬥,進去之後掃蕩敵人。二樓右上 方房間的賣箱有免疫發情和催眠的道具。

Hunt murlocs for a bit then head to the inn and rest till night. Go to the church and clear the monsters. On the 2^{nd} floor on the right, there is a chest with trinket with immunity to hypnosis and arousal.

(6) BOSS 戰為女惡魔伊悠,此戰分兩場,第一場為伊悠,第二場增加被操縱 的藍鬍子,這裡的關鍵選項建議選一。

Fight the succubus in 2 stages, 1^{st} stage with Yeeua, then 2^{nd} stage with bluebeard. Choose option 1.

——第3章(Chatper3)——

本章沒有支線劇情,但有分支劇情,不可自由組隊,推薦以下攻略路線。 This is the introduction chapter, there' re no free choice party, no side quests. We recommend you go through as follows:

- (1) 先去波士頓住宅區左上方的 "船員之家", 然後前往傭兵公會領賞並且接受新的特定委託"尋找教堂設計師"。這個特定委託本章無法做,需要在第4章和第5章的自由活動期間完成(注意時限)。 Go to the sailor's house on the top left of residential district. Head to the merc guild to collect rewards for bounty then pick up special bounty find church architect. This quest cannot be finished this chapter, you get a chance to do it later during night at chapter 4 and 5 free roam stage.
- (2) 完成上述事情就離開波士頓港城,從商業區的城門口外出通過海邊小路前往孤兒漁村。海邊小路在本章出現鬼畜魔人,虎天雄不在隊伍里可使用采補術,被他們 H 攻擊會爆衣,全裸後遭到性侵。鬼畜魔人的 H 攻擊演出分成三階段,進階條件是多次觸發戰敗 H 事件。
 Leave the city after quests, go through though the coastal road towards the fishing village. There're arsoual monster and deman on the road. You can use your harlot skills to fend for yourself. H combat will play 3 H scenes. If you lose multiple times an H-event will be triggered.
- (3) 抵達孤兒漁村之後先與孤兒院的 2 個修女交談,再去村長房間,接著蓮娜和妮兒入伙,建議把妮兒召喚在隊伍里利用海邊小路練級。
 After reaching the fishing village, chat with the 2 nuns then go to the elder's house. Leanna and Neya will join. Summon Neya and level both at the coastal road.
- (4) 回到波士頓住宅區的時候自動觸發劇情,然後分別去教會區學校、住宅 區醫院(可觸發龍玉嬌和魔人男童的性愛教導事件)、住宅區旅店(可觸 發蓮娜的奴隸商人脅迫凌辱事件1)。三個事件不分先後。

Head back to the boston residential district and trigger an event. Then head to the temple district school, the hospital (trigger Deman offspring sexual course event.), Inn (trigger Leanna's slaver sexual harassment event 1).

(5) 完成上面三個事件就可以與旅館老闆娘交談進入夜晚的任務,自動前往 紅燈區觸發劇情,然後是偵查游戲和背刺游戲,按照劇情提示輕鬆解決。 進入沃爾夫公館的地牢之後先玩背刺再打1場固定戰鬥。

Finish all three then chat with the inn keeper to do the nighttime quests. There is a scout and stealth play. Head to wolf's mansion and follow the plot.

(6) BOSS 戰為冥鳳妖子,此戰分兩場,第一場 5 回合不敗通關,第二場必須要打贏,建議用精氣實珠強化龍玉嬌的物理攻擊力(實在不行用增加物攻的藥物)。這裡的關鍵選項建議選一。

Boss fight will be in 2 stages against Meihou Youko. 1^{st} stage, hold out for 5 rounds to win. If you lose in 2^{nd} stage the game is over. Use your ki orb to enhance Jiao's Att (or use items that increase att). Choose option 1.

——正傳第 4 章 (Chatper 4) ——

本章出現支線劇情,也有分支劇情,可以自由組隊,推薦以下攻略路線。 There're side quests in this chapter, free choice party is allowed.

- (1) 本章可以自由活動(有時限),建議優先完成有時限的重要任務。本章的特種行業公會開始出現特定委託(搗毀"戀童樂園")和紅燈區夜晚兼職。建議完成今後所有的特定委託,否則影響後續劇情和結局。
 There is a free roam stage (limited time). Do the special quests first. The erotic trade guild will issue special assignments (destroy Eden of boys) and red-light district assignments. Failing a special quest will affect your ending.
- (2) 本章開始的自由活動白天可以前往"魔龍皇帝古墓迷宮",在傭兵公會的管理人辦公室獲得自警團團長的許可後前往孤兒漁村廢墟。進去最好帶上妮兒,因為有隱藏實箱和陷阱實箱需要她提醒。
 During free roam day time, you can explore the Demon dragon king's tomb, just get a permit from the trainband Cap. from merc guild office then head to the fishing village ruin. Summon Neya beforehand, there're many hidden treasures.
- (3) 本章可進入古墓迷宮地下一層和地下二層,找到尼維爾日記殘本 1,觸發地下二層通往地下三層的轉移方陣,之后回波士頓旅館找薇兒交談。
 You can go through Iv1 and 2 of the tomb. Find Neval's diary 1, activate the magic circle to Iv3 then head back to Boston Inn and talk with Virl.
- (4) 白天可在龍公館自由組隊和休息,晚上龍玉嬌只能單獨活動。建議去龍公館二樓的蓮娜房間找她玩百合,開放她的精氣實珠使用權限。

You can assemble party or rest during day. At night Jiao can only work alone. You can find Leanna at her room at Jiao's mansion 2^{nd} floor at night and have a bit lesbian action with her. Afterward you will unlock the Ki orb access right for her.

- (5) 傭兵公會的特定委託(尋找教堂設計師)。夜晚可以找到2個神獸族傳人, 分別在住宅區和教會區,具體的位置稍微留意就能找到。 Special bounty find church architect: you can find 2 in this chapter during night, one in residential district, the other in temple district.
- (6) 晚上可去海員之家找藍鬍子約會(如果第2章末尾選擇用采補術救醒他)
 If you saved bluebeard with sexual theurgy you can find him at night at sailor's house for a date.
- (7) 自由活動時限結束後進入主線任務,在新漢堡城的固定劇情演出完畢先四處逛逛,別忘去新漢堡城教會區的"男童樂園"執行本章的特種行業公會開始出現特定委託(搗毀"戀童樂園")。
 After free roam you are back to the main plot. After the performance in New Hamburg just head to the temple district and find Eden of boys and finish your special assignment.
- (8) 新漢堡城住宅區的孤兒院門口有個十字軍,可觸發奴隸商人羅格劇情。
 There's a crusader in front of the orphanage in residential district. Talk with him to trigger the slaver Raug event.
- (9) 完成上述事情之後前往新漢堡城的住宅區上方的城主館,在一樓指揮室與 NPC 雷恩交談,獲得臨時通行證。再離開新漢堡城前往歐根古城,但是會被守軍告知戰火擋路,於是改為前往維克多山脈。
 After you finished all that, go to the castle north of the residential district, chat with Ryan and get a temp pass. Leave New Hamburg and go to the ancient city of Orgen, you will be told to reroute to Mount Victor.
- (10) 視角切換,改為操作虎天雄和貞德上山進入魔獸軍團司令部,有三場小BOSS 戰和一場大BOSS 戰(牛魔王亞隆),與亞隆的戰鬥無論勝敗都過關。 After change of POV, you are now Xiong and head towards the command center of the monster legion and boss fight (Aronne), there's no consequence if you lose.
- (11) 固定劇情結束之後回到新漢堡城為夜晚行動做準備,如果沒有完成特定 委託(搗毀"戀童樂園"),這是最後的機會。 After plot stage go back to New Hamburg and prepare for night action.

If you haven't destroyed Eden of boys this is your last chance.

(12) 新漢堡城旅店休息到晚上開始分隊行動。魔導處刑人血量低時會吸血, 建議秒殺,救出雷恩后進入最終場景。

Rest until night then start the mission. Magic golems will drain Hp when theirs are low. Kill them quickly. Save Ryan and head to the last scene.

(13) BOSS 為水玲仙, 此戰分兩場, 第一場 5 回合不敗通關, 第二場必須打贏, 建議用精氣實珠強化龍玉嬌的物理攻擊力。這裡的關鍵選項建議選一。 Boss fight vs Aqualin in 2 stages. Last 5 rounds to pass first stage. Lose 2nd stage then the game is over. Enhance Jiao's Att with Ki orb beforehand. Choose option 1.

——正傳第5章 (Chatper5) ——

本章出現支線劇情,也有分支劇情,可以自由組隊,推薦以下攻略路線。 There're side quests in this chapter, free choice party is allowed.

(1) 本章可以自由活動(有時限),建議優先完成有時限的重要任務。本章的特種行業公會出現新的特定委託(搗毀"幼女樂園")和各種紅燈區夜晚兼職。但是如果沒完成之前的特定委託,無論特種行業公會還是傭兵公會都不會出現新的特定委託。

There's a limited time free roam stage. Finish your special quests first. (Destroy Eden of girls) Work at the red-light district. If no previous special quests are done then no new one will appear.

- (2) 自由活動白天繼續前往"魔龍皇帝古墓迷宮",如果第 4 章的迷宮事件完成,可在本章進入古墓迷宮地下三層和地下四層。
 - Continue to explore the Demon dragon king's tomb. If you finished the tomb quest in chapter 4 then you can enter Iv 3 and 4 in this chapter.
- (3) 進入古墓迷宮,在地下四層通往地下五層的轉移方陣進入 BOSS 戰(死靈大法師),打贏(安潔兒的獻祭術有特效)觸發固定劇情,本章無法擊敗。 Enter the tomb, find the magic circle to lv 5 and kill the boss (Undead lich), use angel's Sacrifice then trigger a plot event.
- (4) 夜晚去龍公館二樓貞德房間找她玩百合,開放她的精氣實珠使用權限。 Find Jeanne at 2rd floor of the mansion during night and have your way with her, then unlock her access to the Ki orb.
- (5) 傭兵公會的特定委託(尋找教堂設計師),本章自由活動期間的夜晚可以 找到第3個神獸族傳人,他在海濱區。

The third Npc for (find church architect) can be found at ocean front district at night.

- (6) 晚上可去海員之家找藍鬍子約會(如果第2章末尾選擇用采補術救醒他). You can visit Bluebeard at the Sailor's house if you saved him with sexual theurgy.
- (7) 完成特定委託(尋找教堂設計師)之後在本章自由活動期間白天前往傭兵公告領賞,並且接受新的特定委託(護送特殊貨物),按照劇情提示行動遇到 BOSS(魔導黑騎士),各種屬性攻擊減半,5 回合不敗過關。 Finish the special bounty and collect your rewards, pick up special bounty: Escort a convoy. Follow the instruction and encounter the magic black knight, your stats will be halved. Last 5 rounds to pass.
- (8) 自由活動時限結束後進入主線任務,抵達奴隸都市索倫先四處逛逛,建議前往奴隸都市索倫的教會區的女童樂園執行本章的特種行業公會出現的特定委託(搗毀"幼女樂園")。
 During plot stage, get to Slaver city Soren and look around. Head to the temple district and finish Special assignment (destroy the Eden of girls).
- (9) 奴隸都市索倫的"索倫會所"是本作玩賭場游戲和競技場游戲的地方,本章還不能完全自由使用,<mark>賭場吧臺的雞尾酒可以提高能力</mark>。 Soren's club have gambling but it's not complete yet. Drink the cocktails to increase your stats.
- (10) "索倫會所"可以再次遇到奴隸商人羅格,可觸發奴隸商人羅格劇情。 You can find Raug at the club, it triggers plot event.
- (11) 會所二樓休息後進入次日的活動。由於次日活動不能再購物和強化裝備, 要先準備好,次日分隊行動。 Rest at the 2nd floor of the club, remember to buy all things you need before resting.
- (12) BOSS 戰 3 場, 龍玉嬌和虎天雄對付的 BOSS 沒什難度, 根據屬性相克往 死裏打就行。蓮娜對付的不死王的戰鬥分兩場, 第一場 5 回合不敗通關, 第二場必須打贏, 建議用精氣實珠強化蓮娜的物理攻擊力(實在不行用 增加物攻藥物)。這裡的關鍵選項建議選一。

There' re 3 stages in the boss fight for Jiao and Xiong. Just use counter elements to win. For Leanna vs The undead King, there' re 2 stages, first you need to last 5 round, then you must beat him in 2^{nd} stage. Enhance with Ki orb (or items.) Choose option 1.